

積層電感 (MLCI) 停止供貨 通知

日期: MAY. 12th, 2017

致 尊敬的客戶與合作夥伴:

因積層電感(MLCI)由台南(台灣)轉移蘇州(中國)之生產線移轉計畫;原預計於 2017 年八月底完成移轉後量產之計畫(參考 2016/11/3 Darfon-ECN-16007),因產線無法順利完成量產。為避免影響貴司之生產計劃,達方電子謹此通知貴司,積層電感產品除原有訂單將盡力完成交貨外,即日起將不再接受新訂單,還請貴司理解。

Notification: EOL of MLCI

Date: May. 12th, 2017

To: All Esteemed Customers:

Evaluation of the manufacturing site re-allocation project of MLCI from Tainan (Taiwan) to Suzhou (China) is recently released and unfortunately the result is not as good as we expected, it is confirmed not feasible to meet the MP schedule and quality standard that originally set in Aug. '17. (Ref. 2016/11/3 Darfon-ECN-16007) To avoid impact on customer production, Darfon hereby would like to ask for your kind understanding we will continue our production to deliver existing backlog order but would have to stop taking new orders due to all concerns mentioned. Thank you.

達方電子感謝您的長期支持!

Dean Lin 林昺宏

General Manager of Integrated Components & Materials B.U. of Darfon Electronics Corp.

達方電子股份有限公司 整合元件與材料事業處 總經理